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Algas 18,00 ja lõppes 19,30 

Osalejad: Mariliis Jaanson, Kermo Figol, Margo Sai, Karolin Figol, Eva Kruuse, Abigail 

Kumel, Liisi Andresson, Eda Pipar. 

Kutsutud: Katrin Kohjus 

Puudusid: - 

Päevakorras:  

1. Hoolekogu koosoleku protokollija nimetamine; 

2. Raha kogumine tundide ajal toimuvate ürituste finantseerimiseks; 

3. Ukraina lapsed uute õpilastena; 

4. Informatsioon koolielu puudutavates küsimustes. 

 

Päevakord kiideti heaks. 

1. Valiti protokollijaks Margo Sai ja koosoleku juhataja on Kermo Figol. 

2. Raha kogumine õppetöö ajal toimuvate ürituste finantseerimiseks. 

 

Küsimus: Kermo Figoli poole on pöördunud murelik lapsevanem, kes tahab teada kuidas 

kooli hoolekogu suhtub õppetöö ajal toimuvate ürituste finantseerimiseks raha kogumisse. 

 

Vastus: Direktor – Põhja Pärnumaa valda on saabunud vastav järelpärimine soovitusega 

algatada sellel teemal juurdlus. Probleemiks on osutunud 3.- euro suuruse piletiraha 

kogumine õpetaja poolt. Tegemist oli üritusele sissepääsu piletiga, mille raha korjas 

klassjuhataja enne kokku, et osta kõigile korraga piletid.  

Kuna küsimus on sügavalt juriidiline, siis on saadetud koolipidaja poolt järelpärimine 

Haridus ja Teadusministeeriumi. Vastust alles oodatakse ja täpsema seletuse teema kohta 

saab anda peale seda. Olemas on küll vastav juhend, aga see ei kajasta otseselt selliste 

ürituste piletiraha kogumist.  

 

Kuna hoolekogul puudub hetkel väga vähe juriidilist informatsiooni, siis võetakse 

informatsioon teadmiseks ja mingit selget otsust selles küsimuses ei langetata. Hoolekogu 

soovitab küsida võimalusel alati lastevanemate nõusolekut selliste ürituste läbiviimiseks, 

mis toimuvad õppetöö ajal ja mida peaksid finantseerima lapsevanemad. Alati peab 

arvestama olukorraga, et mõni laps ei saa seetõttu osaleda ja talle tuleb leida alternatiivne 

tegevus õppetöö ajal koolis. 

 

Küsimus: Margo Sai – Kuidas on õppetööks vajalike töövihikute rahastamisega, nende 

tarbeks on ka kogutud raha? 



Vastus: Direktor – töövihikute ja õppetööks vajalike vahendite tarbeks kool viimastel 

aastatel raha kogunud ei ole. 

3. Ukraina lapsed uute õpilastena. 

Küsimus: Eva Kruuse – kuidas saavad hakkama Ukraina sõjapõgenike lapsed õppetööga 

ja palju neid on? 

Vastus: Direktor – hetkel on 2 õpilast, teises ja seitsmendas klassis. Koostöö õpilastega 

sujub, kuid probleeme on õppekeelega. Seetõttu on nendel eri tunniplaan, mis võimaldab 

osaleda rohkem loovust arendavates tegevustes. 

4. Informatsioon koolielu puudutavates küsimustes. 

Direktor jagas informatsiooni lõpupeo korraldamise kohta. Põhikooli lõpetamine toimub 

18. juunil ja planeeritakse väliüritusena. Alternatiivina halva ilma korral saab kasutada 

Pärnu-Jaagupi Spordikeskust. 

Direktor Katrin Kohjus andis teada, et alates järgmisest õppeaastast on ta Pärnu 

Ühisgümnaasiumi õppealajuhataja ja kooli direktori ametikohale kuulutatakse koolipidaja 

poolt välja konkurss. 

 

 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)      (allkirjastatud digitaalselt) 

Kermo Figol        Margo Sai 

koosoleku juhataja       protokollija 


